
 

 
Minnesanteckningar styrgruppsmö te 
SWETRAU 

Datum 2023-01-17 
Tid 16:00-17:00 (Teams) 
 
Mötesdeltagare: 
Styrgrupp: Folke Hammarqvist, Gunilla Wihlke, Per Örtenwall, Denise Bäckström, Maria 
Håkansson, Helén Boije, Hans Berg, Ulrika Arvidsson, Dominika Högberg, Lars Lundberg. 
 
Adjungerade: 
RC Syd: Susanne Albrecht 
Thomas Troëng 
 
Frånvarande: Wilhelm Wallquist, 

• Mötet öppnas 

• Folke valdes till ordförande och Gunilla till sekreterare. 

• Godkännande av dagordning 

• Genomgång av föregående mötesprotokoll, minnesanteckningarna godkänns. 

• Översiktlig planering för våren 2023 (Folke/Lars) 
 
Täckningsgraden 2022 (se bilaga) är förbättrad jämfört med förra året framför allt i norra 
regionen. Nytt uttag görs 27 februari samt 24 april – Sannolikt har vi då nått 80%. Filen 
skickas som info till SweTrau användarna via hemsidan.  
   

• Vad förväntas av enskilda styrgruppsrepresentanter (Ulrika)?   
Susanne visar ett exempel på en handlingsplan som kan fungera som ett hjälpmedel i 
arbetet med registrutvecklingen för att tydliggöra vem som ansvarar för vad (se bifogad 
bilaga). Styrgruppen enas om att det är ett bra förslag som bör användas.  
  

• Registeruttag (Dominika) 
o Penetrerande leverskador - epidemiologi, behandling och utfall; en jämförande 

studie mellan Sverige och Sydafrika (Fredrik Linder, Uppsala) 
Utdraget godkänns av styrgruppen. Data tas ut i två omgångar. Första uttaget tas 
på data fram till dagens datum och resterande fram till 2024 tas ut i efterhand. 
 

• Teknisk registeruppdatering (Susanne) 
o Läsbehörigheter – är färdigprogrammerad. Användaren kan då läsa allt och göra 

uttag men inte skriva. Ansökan om läsbehörighet görs till RC syd med e-post.     
o Spärr av fält för omprioritering av traumalarm – är programmerad och klart.  
o Arbetet med programmering av bakgrundsvalidering är inte påbörjat än.   

 

• AIS 2015 (Maria/Lars) 



 
o Konvertering till AIS 2015.  

Överenskommelse med AAAM, representanter kommer till Malmö och 
uppdaterar nuvarande AIS instruktörer Maria, Urban och Anna-Karin. De ska 
innan uppdatering ha gått certifieringskurs. Behov finns av två nya AIS 
instruktörer. Liselott Västerbo föreslagen.  
 
Kommer AIS kodernas förändring påverka forskningen (Hans)?  
Det är nödvändigt att gå igenom alla förändringar för att veta. Går inte att 
jämföra rakt över.  
  

• Folke visar omarbetat (förtydligad) lathund för utskrivningsvariabler. En punkt 
formuleras om och förslaget gillas av styrgruppen.   
 

• Nästa möte  
o Teamsmöte 20 februari, 11 mars  
o Fysiskt möte Stockholm 30 maj 10–18. 
 

 
 

 


